



نورة طاح الله

نوع العمل: قصص أطفال

الكاتب :نورة طاع الله

تصميم الغلاف :أسما جمال الدين

تعبئة وتنسيق: اسماء رضا

هذا العمل تم تحت اشراف فريق

كيان اللا رواية للنشر الالكتروني

لينك الجروب

جروب اللا رواية

لينك البيدج

اللا رواية للنشر الالكتروني

إن تم تحميل هذا العمل من موقع آخر أو مكان آخر فيعد إنتهاكا لحقوقنا وسرقة أعمالنا وسرقة حق المؤلف

القصة الأولى

كيكة البرتقال اللذيذة

هيا نقرأ القصة باللغة العربية

ايلاس تلك الطفلة الجميلة جدا التي كل من يراها يقول منا شناء الله منا هندا الجمال ايلاس طفلة نشطة جدا ومحبة للخير ودائما مبتسمة في وجه الجميع وتحب الناس جميعا لدى ايلاس اخت صغيرة جدا بقى على عيد ميلادها يومان فلا بد من التحضير والاستعداد لهذا اليوم السعيد الذي تريد ايلاس ان يكون يوما سعيدا ومختلف جدا عن باقى الأيام ولتسعد اختها الوحيدة. تكلمت ايسلاس مع والسدتها حول التحضير لعيد المسيلاد فردت الأم بحزن شديد لسيس معها نقود لتحضر كيكة عيد المسيلاد ولا العصائر اللازمة ولاحتى بالونات ذات اللون الواحد او اللونين

كان لابد على ايالس ان تتصرف ولكن هي أيضا ليس بجيبها المال نهائيا لتتمكن من إحضار ما يلزم فذهبت ايالس إلى حديقتهم أيان توجد أشار البرتقال واحضرت حبات البرتقال ودخلت المطبخ ليلا عند نوم الجميع ودون شعور من احد بدأت في إعداد كيك عيد الميلاد وبدأت بتقشير البرتقال الذي صنعت منه كيكة بتقشير البرتقال الذي يوحي بأنها الذي يوحي بأنها

كيك ق ولا أروع وصنعت العصير من البرتقال ليكون عصير صحي وشهي جدا.

وضعت ايسلاس الكيكة والبرتقال بالثلاجة ونظفت المطبخ كما يجب وذهبت للنوم أيان نامت سوى ساعة واحدة ونهضت ليحل بهذا اليوم عيد ميلاد الأخت الصغرى لايلاس

اول شيء قامت به ايلاس عند الاستيقاظ هو تنظيف المنزل جيدا وترتيبه وتعليق البالونات التي أحضرتهم من عند صديقتها جارتهم ليلي وخرجت لتدعو بنات الجيران لحضور عيد الميلاد

كل هذه الترتيبات لم تراها الأم التي خرجت باكرا متجهة للسوق

عند عودة الأم في وقت متاخر قليلا وجدت الجو داخل المنزل كله حماس ورقص وغناء فالجميع يحتفل بعيد ميلاد اخت ايلاس وبمجرد دخول الأم وقفت أمامها ايلاس الجميلة جدا بهذا اليوم وبما ارتدته من ملابس أنيقة وجذابة وقالت لوالدتها ادخلي با أمي لنحتفل والأم تود استيعاب الني يحدث ذهبت ايلاس للمطبخ لإحضار الكيكة والعيد لحقت بها الأم وقبل أن تسال ايلاس عديد الأسئلة كانت ايلاس بدأت في الإجابة وقالت يا أمي انظرى لهذه الكيكة انا من احضرتها ليلا فقد أردت أن يكون هذا اليوم ليلا عاديا فلا تغضبي ولا تنزعجي قبلت الأم رأس وخد ايسلاس وقالت أنسا سسعيدة بسك يسا حبيبتي فأنست دومسا بجسانبي وبمثسل هده المواقسف والظسروف أنست مجتهدة وذكيسة فسي إيجساد الحسل وجعسل الجميسع مرتساح وسسعيد فشسكرا كثيرا على كمل شسيء تقومين به من أجلك فأنا فخورة بك

احتفل الجميع وأكلوا كيكة البرتقال الشهية التسي لهم تبقى منها قطعة واحدة ولا العصير بقي منه قطرة واحدة فقد وفقت العصير بقي منه قطرة واحدة فقد وفقت ايسلاس كثيرا في صنع الكيكة والبرتقال الحجاب الجميل وبالأخير شكرت ومدحت وعبرت الأم عن فخرها وحبها الكبير الذي ليس له حدود لايلاس الجميلة

هيا نقرأ القصة باللغة الانجليزية

Ilas is that beautiful little girl who everyone who sees her says, "Masha'Allah, what a beauty!" Ilas is a very active and charitable child, always smiling at everyone and loving everyone. Ilas has a very young sister whose birthday is two days away, so she must prepare for this happy day, which Ilas wants to be a happy day, very different from all the others, and to make her only sister happy. Ilas spoke to her mother about preparing for the birthday, and her mother

responded with great sadness that she didn't have the money to buy a birthday cake, the necessary juices, or even solid-colored or two-colored balloons. Ilas had to take action, but she also didn't have the money to buy what she needed. So Ilas went to their garden, where the orange trees are, and brought the oranges. She entered the kitchen at night, while everyone was asleep. Without anyone noticing, she began preparing the birthday cake. She began peeling the oranges, from

which she made an extremely delicious cake. Its appearance suggested it was a cake, and nothing more. She also made orange juice, making it a very healthy and delicious juice. Ellas put the cake and oranges in the fridge, cleaned the kitchen properly, and went to sleep, where she slept for only one hour. She woke up to find that it was Ellas's younger sister's birthday. The first thing Ellas did when she woke up was clean the house well, arrange it, and hang the balloons she had brought from her

friend, their neighbor Laila. She went out to invite the neighbors' daughters to attend the birthday party. All of these arrangements were not seen by her mother, who had left early for the market. When her mother returned a little late, she found the atmosphere inside the house full of excitement, dancing, and singing. Everyone was celebrating Ellas's sister's birthday. As soon as her mother entered, Ellas, who was very beautiful on this day, stood in front of her, wearing elegant and

attractive clothes. She said to her mother, "Come in, Mom, so we can celebrate." Her mother wanted to understand what was happening. Ellas went to the kitchen to bring the cake and the party. Her mother followed her. Before Ellas could ask many questions, Ellas had started to answer and said, "Mom, look at this cake. I brought it at night. I wanted this day to be a normal night, so don't get angry or upset." Her mother kissed Ellas's head and cheek and said, I am happy with

you my love, you are always by my side and in such situations and circumstances you are hardworking and smart in finding a solution and making everyone comfortable and happy, so thank you very much for everything you do for me, I am proud of you. Everyone celebrated and ate the delicious orange cake, of which not a single piece remained, nor a single drop of juice remained. Ilas succeeded greatly in making the cake and oranges, which impressed the beautiful one. In the

end, she thanked and praised, and the mother expressed her pride and great love that has no limits for the beautiful llas

القصة الثانية

فطائر للفقراء

هيا نقرأ القصة باللغة العربية

سدن فتاة محبة للخير ولا تتاخر في مساعدة الأخسرين وكسل مسن يطلب مساعدتها هي واقفة وحاضرة ولا تتأخر ولأن سدن تحب الخير للأخرين فهي دوما تتحد مع والدتها ووالدها للقيام بما يلزم من صدقات وتبرعات والتطوع بين الحين والأخر فقد تربت منذ البداية على هذا فقد وجدت والدها ووالدتها يقومون بكل هذا حتى قبل قدومها وتواجدها بالحياة ولأن سيدن تعشيق الوقيوف والتواجيد بالمطبخ فهي ماهرة في إعداد الكثير من الأكلات الشهية واللذيذة وهذا بشهادة الجميع فهي قد تعلمت الطبخ من جدتها وواليدتها الليذان يجيدان إعداد الأكلل الاستثنائي الشهي

ولأن سدن افضل أكلة لديها هي الفطائر بأنواعها سواء فطائر الجبين أو فطائر اللحم أو فطائر الخضار الغنية بالفيتامينات

قررت سدن أن تستثمر من موهبتها في إعداد الفطائر واتخذت وعدا مع نفسها في ان تجهز فطائر واتخذت وعدا مع نفسها أن تجهز فطائر بكميات كبيرة خلال الأسبوع وتقدمها للفقراء العاجزين على

شراء الأكل النين ينامون بدون أكل والبطن فارغ ويتألم.

وفعلا هذا ما كان الأب احضر من السوق كل ما تحتاجه سدن في إعداد الفطائر وعلى والأم تساعدها في طهي الفطائر وعلى سدن القيام بالباقي ورغم التعب الشديد السني تشعر به سدن فهي مسرورة وسعيدة وفخورة بأنها سبب في اطعام تلك الفقراء المحتاجين

سدن تضع الفطائر بالعلب وتذهب مع والسدها مسن أجل توزيعها على السذين متواجدين بالشارع أو وضعها بالمساجد ليأكسل المساكين القسادمين للصلاة أو الوقوف بالطريق السريع وتوزيعها على

المسافرين فكل مرة الوجهة مختلفة والطريق لسيس بنفس الطريق وسدن ووالسديها يجنسون الجسزاء والثسواب الحسسن ويجمعون الدعوات الطيبة الجميلة التي وسيعت مين رزقهم ومنحتهم الصحة والعافية وعسوض إعسداد 100 وجبة بالأسبوع تمكنت سدن من الوصول إلى 200 ومسرات 300 وجبسة فسى أقسل مسن أسبوع قد تكون مرتين إلى ثلاث مرات بالأسبوع

وهكذا استطاعت سدن مساعدة الفقراء والوقوف معهم وتقديم مست تستطيع تقديمه بحب كبير واهتمام.

https://larewaia.blogspot.com/?m=1

وسدن مستمرة في عملها الخيري هذا النوي هذا النوي هو الله عمله النوي هو الله عمله النوي هو الله عمله الله عم

هيا نقرأ القصة باللغة الانجليزية

Saden is a charitable girl who never hesitates to help others. She is always there, ready, and willing to help anyone who asks for her help. Because Saden loves doing good for others, she always works with her mother and father to do the necessary charity work, donate, and volunteer from time to time. She was raised on this from the beginning, and found her father and mother doing all of this even before she was born. Because Saden loves to be in the kitchen, she is skilled at preparing

many delicious dishes, as everyone attests. She learned to cook from her grandmother and mother, who are both adept at preparing exceptionally delicious food. Saden's favorite food is pies of all kinds, whether cheese pies, meat pies, or vitamin-rich vegetable pies. Saden decided to put her talent to good use in making pies and made a promise to herself: she would prepare large quantities of pies throughout the week and serve them to the poor who are unable to afford food and who go

to bed hungry, hungry, and in pain. Indeed, her father brought everything Sudan needed to prepare the pies from the market, and her mother helped her cook them, leaving Sudan to do the rest. Despite the extreme fatigue Sudan felt, she was happy, pleased, and proud to be a factor in feeding these needy poor people. Sudan put the pies in boxes and went with her father to distribute them to those on the street, or placed them in mosques for the poor to eat when they came to pray, or

stopped on the highway, and distributed them to travelers. Each time, the destination was different and the route was not the same. Sudan and her parents reap the reward and beautiful blessings, collecting the beautiful prayers that expanded their livelihood and granted them health and wellness. Instead of preparing 100 meals a week, Sudan was able to reach 200, and sometimes 300 meals in less than a week, perhaps two or three times a week. Thus, Sudan was able to

help the poor, stand with them, and provide whatever she could with great love and care. Sudan continues in this charitable work, which only grows and grows by the grace and blessing of God